



Styremøte hovedstyret | REFERAT

14.02.2024 | 19.00 – 20.30 | Servicebygget Børstad

Møte innkalt av	Kjell Senumstad	Til stede: Kjell Senumstad, Eskil Ervik, Wenche Irene Holen, Mari Stenersen og Andrea Falkenheim Meldt frafall: Renate Arnolda Mosesen
Møtetype	Styremøte	
Tilrettelegger	Andrea Falkenheim	
Referent	Andrea Falkenheim	

SAKSLISTEEMNER

Sak A 14.02.24 Gjennomgang av referat fra 06.02.24 | Kjell Senumstad

Kjell har ikke fått tak i Hamar kommune angående driftsavtalen på Børstad.
Referatet er enstemmig godkjent.

Gjøremål	Ansvarlig person	Tidsfrist
----------	------------------	-----------

Sak B 14.02.24 Årsmøte | Andrea Falkenheim

Hovedstyret gikk igjennom oppgaver til årsmøtet og fordelte dem imellom seg.
Årsregnskap, budsjett og økonomisk beretning – Wenche
Protokoll -Renate
Innkalling, og publisering, merker, blomster og kringler – Andrea
Nominasjoner og utdeling – Eskil og Mari
Årsberetning – Kjell
Organisasjonsplan – Kjell

Årsmøtet er en 21 mars klokken 18.00 på HIL-huset i Ankerskogen.
Saker til årsmøtet må meldes inn til post@hamaridrettslag senest to uker i forkant av møtet, 7 mars.

Det ble enstemmig vedtatt hvem som får følgende pokaler/priser:
HIL-pokalen
Æresmedlem

Det har enda ikke kommet noen nomineringer til Asbjørn Kjønningbergs minnepremie.

Gjøremål	Ansvarlig person	Tidsfrist
Bestille premier og merker	Andrea Falkenheim	16.02.24
Innhente HIL-pokal	Andrea Falkenheim	20.02.24
Forberede sine oppgaver	Alle	06.03.24

Sak C 14.02.24 Volleyball i HIL | Andrea Falkenheim

Det har kommet en forespørsel fra en som er trener for et lag i volleyball om HIL vil gå inn i volleyballforbundet for å ha et lag i HIL. I dag finnes det to lag som driver med volleyball og derfor oppfordrer hovedstyret at laget tar kontakt med Hamar volleyballklubb eller Ottestad IL.

Gjøremål	Ansvarlig person	Tidsfrist
----------	------------------	-----------

Sak D 14.02.24 Oppdatering av lov i Hamar idrettslag | Andrea Falkenheim

Norges idrettsforbund har pålagt alle lag å oppdatere sin lov. Hovedstyret kobler på kontrollkomiteen for å høre om de kan hjelpe til med oppdateringen.

Gjøremål	Ansvarlig person	Tidsfrist
Kontakte Berit	Kjell Senumstad	13.02.24

Sak E 14.02.24 Vikingskipet | Eskil Ervik

Eskil gikk igjennom de to møtene som har omhandlet is i Vikingskipet. Det første møtet var med Hamar kommune, skøyteforbundet, HOA og idrettskretsen. Det andre møtet var med Norges idrettsforbund. Hovedstyret ønsker et fortløpende møte med gruppeledere for å orientere mer nøye.

Det kalles inn til møte tirsdag 20.02.24 klokken 18.00 på Wang toppidrett. Hovedstyret oppfordrer styreledere og nestledere i alle grupper om å delta. (Eventuelt annen person som man tenker har en viktig betydning)

Gjøremål	Ansvarlig person	Tidsfrist
Innkalle til møte med gruppeledere	Andrea Falkenheim	15.02.24

Sak F 14.02.24 Samarbeidsgruppe | Kjell Senumstad

Kjell oppdaterte alle om samarbeidsmøtet vi hadde den 8/2 hvor han, kunstløp, svømming, skøyter, friidrett, turn og daglig leder deltok. Det var et vellykket møte og vi så viktigheten av å jobbe sammen på tvers. Et eget referat kommer fra Kjell.

Gjøremål	Ansvarlig person	Tidsfrist
Sende ut referat fra samarbeidsmøtet	Kjell Senumstad	29.02.24